
ROMANIA
JUDETUL ARGE$. 

COMUNA SCHITU GOLE$TI
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI SCHITU GOLESTI

PROCES VERBAL

incheiat astdzi25.04.2023 cu ocazia desfrqur[rii;edin{ei de lucru ordinare a Consiliului Local

Schitu Golegti.

$edinfa este legal constituitd gi a fost convocati de primarul comunei Schitu Goleqti in baza

prevederilor art. 133 alin. (1) din OUG nr. 5712019 privind Codul administrativ qi a Dispoziliei de

convocare nr. l44l 19.04.2023.

$edinla se desfdqoarl la sediul Consiliului Local Schitu Goleqti unde sunt prezenli 13 consilieri
locali din numlrul total de 15 consilieri aflafi in funclie. Lipsesc dnii Bragd lliuf[-Leonard gi Du![ Iulian.

La gedinld mai participa dl Miril6 Vasile Tudorel, primarul comunei Schitu Golegti, dl Vl[ducd
Cit[lin, secretar general al comunei qi dl Nicoard Gheorghe, ;ef S.V.S.U.

Pregedinte de Eedin![ este dna Stanciu Marinela care prezinti proiectul ordinii de zi:

1. Aprobarea procesului verbal al;edinfei ordinare a Consiliului Local Schitu Goleqti din
data de 28.43.2023.

2. Proiect de hotlrire privind aprobarea Contului de execu{ie al bugetului local de

venituri ;i cheltuieli la 31.03.2023.
3. Proiect de hotlrdre privind aprobarea parteneriatului intre Primiria comunei Schitu

Golqti, $coala Gimnaziall nr.l Schitu Golqti;i Asocia{ia "$ans[ la educa{ie" -in calitate de lider
de parteneriat qi solicitant, in vederea elaboririi ;i implementlrii proiectului din cadrul
Programului vizind educa{ia ;i con;tientizarea publicului privind protec{ia mediului, in baza
Ordinului Ministrului Mediului, Apelor;i Pldurilor nr. 3288 din22 decembrie 2022, avind ca grup

linti copiii ;i tinerii intre 6 ;i 18 ani din Comuna Schitu Gole;ti.
4. Proiect de hotlrdre privind aprobarea abonamentului in cuantum de 0,50 lei x -nr.

locuitori/UAT/an, in calitate de membru al Asocia(iei pentru Dezvoltare Intercomunitari - ITI
linutul PIai Muqcelean.

5. Proiect de hotirire privind insuqirea Raportului de evaluare privind determinarea
chiriei pentru terenul intravilan in suprafa{d de 5615 mp, situat in comuna Schitu Goleqti, punctul
"Fostul SNC', jude{ul Argq.

6. Prezentarea plflngerii prealabile a S.C. Gribo Andre AIex S.R.L. inregistrati cu nr.
3425/10.04.2023, prin care solicitl consiliului local revocarea HCL Schitu Gole;ti nr.34128.03.2023.

7. Prezentarea solicitlrii din partea Simina Farm Center S.R.L., inregistratl cu nr.
3424110.04.2023, privind concesionarea unui teren din curtea dispensarului medical uman Schitu
Goleqti.

8. Prezentarea procesului verbal cu nr. 3591/18.04.2023 al comisiei mixte constituiti in
bzza IJCL n r. 3 L/28.03.2023.

9. Informare privind lucrlrile executate de beneficiarii Legii nr. 41612001, in luna martie
2023. Informare privind lucrlrile efectuate in luna martie 2023 de cltre contravenien{ii care au
avut de prestat activitfl{i in folosul comuniti{ii ;i de citre persoanele cu sanc{iuni penale care au
avut obligafia de a efectua munc[ neremunerat[ in folosul comunitifii locale.

10. Diverse.
Se supune la vot proiectul ordinii de zi cu cele l0 puncte gi este aprobat cu 13 voturi -pentru-.

:



1. Aprobarea procesului verbal al gedin{ei ordinare a Consiliului Local Schitu Golesti din
data de 28.03.2023.

Procesul verbal este prezentat in cadrul qedinfei.

Nefiind aduse amendamente, acesta se supune la vot qi este aprobat cu 13 voturi -pentru- .

2. Proiect de hotirire privind aprobarea Contului de execu{ie al bugetului local de venituri

;i cheltuieli Ia 31.03.2023.
Au fost inaintate anterior, in cadrul documentaliei pt. qedin[6: proiectul de hotlrdre ini{iat de

primarul comunei Schitu Goleqti qi raportul de specialitate nr. 3595119.04.2023, intocmit de

compartimentul fi nanciar-contabil.
Proiectul de hot6rAre a primit avizul favorabil din partea comisiei de specialitate nr.1.

Dl primar: Potrivit prevederilor Legii nr.27312006 privind finanfele publice locale, se aprobl

trimestrial contul de execulie in prima lund din trimestrul urm[tor. Contul de execu{ie se referd la primul

trimestru al acestui an. Avem cifrele ;i per total gi defalcat pe capitole de venituri qi cheltuieli. La venituri,
pentru trimestrul I, bugetul prognozat este de 3,8 milioane lei, incas[rilerealizate sunt de 2,6 milioane lei.

La cheltuieli avem estim6ri de 4,3 milioane lei qi pldli efectuate de 2,16 milioane lei.

Dl Radu M.M. : Ar fi bine dacd s-ar specifica cd sumele sunt in lei sau in mii lei.

Dl primar: Sunt in mii lei.
Nemaifiind discu{ii, se supune la vot proiectul de hotlrAre qi cu 13 voturi -pentru - este adoptatd

Hotdrdrea Consiliului Local Schitu Goleqti nr. 37 din 25.04.2023.

3. Proiect de hotlrAre privind aprobarea parteneriatului intre Primiria comunei Schitu
Goles.ti, $coala Gimnaziali nr.l Schitu Gole;ti;i Asocia{ia "$ansi la educafie" -in calitate de lider
de parteneriat Ei solicitant, in vederea elaborlrii ;i implementlrii proiectului din cadrul
Programului vizAnd educafia gi con;tientizarea publicului privind protec{ia mediului, in baza
Ordinului Ministrului Mediului, Apelor;i Pldurilor nr. 3288 din22 decembrie 2022, avind ca grup

fint5 copiii ;i tinerii intre 6 ;i 18 ani din Comuna Schitu Goleqti.
Au fost inaintate anterior, in cadrul documentafiei pt. Eedin!6: proiectul de hotdrdre qi referatul de

aprobare nr. 3554/18.04.2023 ini{iate de primarul comunei Schitu Gole;ti, raportul de specialitate nr.

3555/18.04 .2023 intocmit de secretar gi adresa cu nr. 59110.04.2023 a Asocialiei "$ansa la educalie".
Proiectul de hotdrdre a primit aviz favorabil din partea comisiilor de specialitate nr.l, nr.2 ;i nr.3.

Dl primar: Sunt dou[ proiecte de hot[r6ri, cel de la pct.3 qi cel de lapct.4 din ordinea de zi. AceSTea

se leagi cumva.

$ti{i cA facem parte din Asocialia de Dezvoltare Intercomunitard - ITI Jinutul Plai Muqcelean

al6turi de27 de unitdfi administrativ-teritoriale din nordul judelului Argeq, mai precis din zona Mugcel.

Aceastd asocialie deja a inceput sd funclioneze qi acesta este un prim pas. Noi facem parte qi din
Convenfia Primarilor. Fiecare unitate administrativ-teritoriald, dacd iqi face bine temefe, are posibilitatea

sd acceseze fonduri in valoare de 25 milioane de euro pentru 3 obiective. Dar qi societdli comerciale care

iqi desfrqoard activitatea in diferite domenii cum ar fi turism, alimentalie publicd ;i nu numai aceste

servicii, pot sd beneficieze de aceste granturi direct de la Bruxelles. Pentru a avea toate documentele in
vederea accesirii unor fonduri trebuie ca fiecare u.a.t. s5-qi intocmeasc6 un plan de ac{iune pentru energie

durabil5 qi schimbdri climatice. Este un document destul de laborios.
Este o asociafie care se numeqte "$ansa la Educalie" gi s-a convenit cd va face protocoale de

colaborare qi asociere cu fiecare u.a.t., care tot din acei bani vor intocmi acest document debazd, planul

de acliune pentru energie durabild.
Eu v5 propun sd aprobdm aceastd asociere impreund cu qcoala. In primul rdnd este vorba de

congtientizarea grupului lintd, acesta este domeniul esenlial al acestei asocialii vis a vis de mediu. $i vede{i

gi dvs ce probleme de mediu avem fiecare zi. Astdzi a fost o acfiune de ecologizare in aceasti direcfie.

lJrmeazdapoi s[ ddm drumul la acel plan de acfiune qi sd fim la linia de start pentru accesarea de fonduri

europene.



t

I
/ Am avut mai multe int6lniri. $titi cA suntem reprezenta{i la nivel de asocia}ie gi la nivel de

vicepre;edinte in cadrul consiliului de administralie al acestei asocialii de dezvoltare intercomunitard qi o

s5 discut impreunl cu dvs in ce direclie putem si acceslm bani pentru u.a.t.

A avut loc o intdlnire aici, cred cI au fost;i dintre dvs ;i s-a frcut qi un sondaj de opinie astfel

inc6t sd qtili cd oamenii din Schitu Golegti cer sd avem ;i o gr6dinild cu program prelungit. Din acest

sondaj aga a reieqit. $i eu sunt de acord cu o astfel de investifie dar nu am avut ax[ de finan{are gi n-am

putut i[ solicitdm acest lucru. Cred cd prin aceastd asociafie putem sd realizdm qi aceasti grddinilS cu

program prelungit.
Cied c5 suntem pe linia dreapt6. Eu am acceptat, sd vedem in ce stadiu vom realiza. Nu qtiu cdnd

se vor evalua acele proiecte pe "Anghel Saligny" pentru gaze.

S-ar putea s[ ne mi;c5m mai repede cu aceastd asociere prin A.D.I. - ITI Plai Muqcelean. S5

introducem rilea de gaze Eiin satul Loturi gi inclusiv in Valea Neagrd din satul Valea Pechii.

O sI discutdm impreun[ ce proiecte putem sdfinalizdm la nivel de u.a.t. prin aceastd asociere.

Nemaifiind discufii, se supune la vot proiectul de hotdrdre qi cu 13 voturi -pentru' este adoptotd

Hotdrdrea Consiliului Local Schitu Gole;ti nr- 38 din 25.04.2023.

4. Proiect de hotir0re privind aprobarea abonamentului in cuantum de 0,50 lei x nr.
locuitori/UATlan, in calitate de membru al Asocia{iei pentru Dezvoltare Intercomunitarl - ITI
finutul PIai Muqcelean.

Au fost inaintate anterior, in cadrul documentaliei pt. qedinfS: proiectul de hotdrdre qi referatul de

aprobare nr. 3547118.04.2023 iniliate de primarul comunei Schitu Goleqti, raportul de specialitate nr.

35-t8l I 8.M.2023 intocmit de secretar.
Proiectul de hotirdre a primit aviz favorabil din partea comisiei de specialitate nr.1.

Dl primar: A;a cum v-am spus am avut doud adundri generale in cadrul asociafiei. Sediul acesteia

ese la Clminul cultural de la Ji{e;ti, tot etajul este destinat acestei asocialii. Este vorba de nigte probleme

de functionare. Acolo se vor achizi{iona niqte copiatoare, skanner-e gi multe consumabile. $i la nivel de

asociafie prin votul celor 28 de primari s-a stabilit ca fiecare comund, ca sA asigure aceste cheltuieli de

funcfionare, sd contribuie cu o cotd de 0.5 lei per locuitor. La noi inseamnd o contribulie anuald de 2050

lei. Este gi normal ca aceastE asocia{ie sd aibl cu ce funcliona, sd aib6 consumabile qi toate cele necesare.

Deci aceasta este hotdrArea adundrii generale qi trebuie ca fiecare localitate din aceastd asocialie

sd ia aceastd hotir6re. Deci este vorba de cheltuieli de funclionare.
Dl $ipotean"C, in aceast6 asociafie sunt qi oraqe sau numai comune?

Dl primar: Este numai Municipiul Cdmpulung. Oraqul Mioveni nu este membru in asocialie.

Nemaifiind discufii la acest punct, se supune la vot proiectul de hotdr6re qi cu 12 voturi - pentru

;i o ablinere (Rada M.M) este adoptatd Hotdrdrea Consiliului Locul Schitu Gole;ti nr. 39 din
25.04.2023. 

,

5. Proiect de hotlrffre privind insuqirea Raportului de evaluare privirid determinarea
chiriei pentru terenul intravilan in suprafa{n de 5615 mp, situat in comuna Schitu Golqti, punctul

"Fostul SNC", jude{ul Argq.
Au fost inaintate anterior, in cadrul documentafiei pt. qedin]E: proiectul de hotdrdre gi referatul de

aprobare cu nr. 3619119.04.2023 iniliate de primarul comunei Schitu Goleqti qi raportul de specialitate nr.

3620 I 19 .04.2023 intocmit de secretar.

Proiectul de hotdr6re a primit aviz favorubil din partea comisiilor de specialitate nr.1qi nr.3 gi aviz

nefavorabil din partea comisiei de specialitate nr.2.

Dl primar: in gedinla trecut6 am aprobat rapoartele de evaluare pentru o eventuald vdnzarc gi pentru

o eventual[ concesionare a terenului in suprafaf d de 50976 mp preluat de la fosta SNC -SA Ploieqti.

Suprafala de 5615 mp este terenul ocupat de dou[ societdli care au acela;i administrator, SC Faby

Gaz SRL gi SC Ragaz SRL. Cele doud societdfi folosesc acele terenuri pe care noi le-am preluat de la



fosta SNC Ploiegti, qi nu au incheiat contracte de inchiriere valabile. Noi le-am dat partea de drum sd-qi
facd depozit dar cu ocazia aceasta incerclm sd-i punem in legalitate.

Preful chiriei este cel carc rczultd din raportul de evaluare. Am inleles cd ;i comisia infiin{atd in
bazaHCL m.31128.03.2023 a fost acolo gi cd este o problemd cu terenul de{inut de cele doud societd{i.
Numai cI trebuie sd le facem contracte de inchiriere valabile iar preful minim al chiriei rezultddin raportul
de evaluare. Cel pufin, pentru cd va fr organizat6 licitalie publici conform prevederilor Codului
administrativ.

Dl Balc6 C-tin: $i ar mai fi undeva o suprafald de teren care este ocupatd deja. Drumul de acces
este pur gi simplu blocat. Acolo mai este o firmd care funclioneazd.

Dl Radu M.M.: Av6nd in vedere raportul de evaluare, in anul 2020 acelagi evaluator pentru o
suprafali de 2500 mp in aceea;i locafie, a dat un pre{ de 1 leu/mpllund. Acum avdnd in vedere ci toate
au crescut qi peste tot vorbim de creqteri, nu ineleg cum acest evaluator a putut sd scadd preful chiriei la
jumdtate? Adicd cum a evaluat in anul 2020? C6nd a evaluat corect atunci sau acum?

Dl primar: Evaluatorul igi asuml rdspunderea pentru modul in care a efectuat evaluarea.
Dl Radu M.M.: Dac[ iqi asum[ sau nu igi asum6, rezultatul evaludrii semnific6 o pierdere pentru

comun[.
Dl primar: Noi nu putem stabili un pre{ mai mic, dvs motivafi cu preful pe care il considerali

necesar. Important este si putem s5 finalizdm. Eu nu am nimic impotrivd dacd dvs stabilili un pre{ de
pornire mai mare.

Dl $ipoteanu C.: Ca sI ne l6murim, am solicitat documentalia completd la raportul de evaluare gi
am constatat cd'in analiza comparativ[ evaluatorul a folosit un teren de 500 mp intravilan din Mo;oaia,
Dealul Viilor. Din punctul meu de vedere qi legal, nu este corect. Evaluatorul trebuia sd foloseascl in
analiza comparativl urmEloarele: dacd nu avea in localitate terenuri similare trebuia sd ia altele din
imediata vecinltate. Acest fapt a dus la diminuarea chiriei la 0,59 lei/mp/lun[. De la I leu/mp/lund a
sciart la 0.59 lei/mpflunE-

Dl primar: Nu are trei terenuri comparative?
Dl $ipoteanu C.: Da trei, dou6 le-a folosit din apropiere, din Mun. Cdmpulung qi unul tocmai de

la Mogoaia. Nu are nicio leglturd cu vecindtatea comunei noastre.
Dl primar: Eu nu am nimic impotrivS, dumneavoastrd puteli stabili o valoare mai mare
Dl $ipoteanu C.: Din considerentele anterioare, ori evaluatorul reface raportul ori propunem un

minim al chiriei de 1 leu/mpllund.
DI primar: Nu am nimic impotrivd. Dvs stabilifi un pre{ de pornire care va fi de 1 leu/mp/lund. 

-

Dl Radu M.M.: Cum sunt ale;i acegti evaluatori, prin atribuire directd sau prin SICAP?
Dl primar: Prin atribuire directd. Altd procedurl este mai greoaie. $i se gi{i cd nu sunt prea mulli

evaluatori atestafi de ANEVAR.
Dl $ipoteanu C.: Era bine sd fie prezent aici qi evaluatorul ca sd ne l5mureasci mai exact. Vorbim

pebaza unor documente semnate qi gtampilate. ''
Dl Radu M.M.: Mi se pare incredibil, adic6 in2020 prelul de pomire era de 1 leu/mp/lund gi acum

a scdzut la 0,59 lei/mp/luni.
DI primar: Din punctul meu de vedere, o explicalie poate fi pentru c[: in anul2020 eram intr-un

trend ascendent economic dup5 care avenit pandemia, avem gi un rdzboi in vecindtate, in Ucraina. Dacd
we!i, ar pute fi o explicafie gi de natura aceasta.

Dl $ipoteanu C.: Prelul de pornire al licitaliei s[ fie de I
de acord.

Dl Balcd C-tin: Cum va ardtahotdrdrea?

leu/mp/lun6, cu aceastd men{iune suntem

Dl $ipoteanu C.: Se introduce un articol nou cu pre{ul de pornire al licitaliei stabilit la I
leu/mp/lun5.

Dl primar: Regula este s[ nu stabileqti un pre! mai mic decdt cel prevdzutde evaluator. Dacd va fi
o licitalie public[, oricum prelul o sd fie mai mare.



Dl $ipoteanu C.: Se insuse5te r:i:.-:.-. :; :,,lluare cu mentiunea cd prelul de pornire al licitatiei
este de 1 leu/mp/lun6.

Dlprimar: In preambului htrtaieni s: -"ce :ererire la raportul de evaluare in care s-a stabilit un pret
de 0,59 lei/mp/lun6 gi in primul articol Se 3rrori inchrrierea terenuluiin suprafalE de 5615 mp la valoarea
de 1 leu/mpllund. qi am rezohat si aceasta prrrbiemS. Oricurn raporlul de evaluare a stat la baza stabilirii
pre{ului de pornire al chiriei.

Nemaifiind discufii. se supune la r ot prorectul de hotardre cu propunerea de stabilire a pretului de
pornire al chiriei la valoarea de I leu mp luna si cu 13 voluri -pentru - este adoptatd HofirLrea
Consiliului Local Schitu Golesti nr. 40 din 28,03.2023.

6. Prezentarea plAng"ril p."utrbile a S.C. Gribo Andre Alex S.R.L. inregistratl cu nr.
3425110.04.2023, prin care soliciti consiliului local revocarea HCL Schitu Goleqti nr.34128.03.2023.

Dl primar: Aici legat de acest document mai avem gi o adresi venit[ de la Institulia Prefectului.
Dl secretar: in adresa primita de la Institutia Prefectului - judelul Argeq se face referire la aceeaEi

plAngere prealabild ;i se aEteaptd un punct de vedere la cele solicitate de SC Gribo Andre Alex SRL.
Dl primar: DupE legea contenciosului administrativ orice hot6rAre, orice dispozilie, poate fi

atacatd. $i tot legea privind contenciosul administrativ spune cd mai inainte sd ajungi la instanld, cd altfel
se respinge acliunea, trebuie sd te adresezi emitentului actului administrativ. $i asta s-a fEcut acum. Deci
societatea in cauzd. care considerdcd hotirdrea consiliului local este nelegal5, s-a adresat pe de o parte
emitentului Ei totodatd s-a adresat qi Instituliei Prefectului care trebuie sd exercite controlul prirind
legalitatea actului adm in istrativ.

Decizia este a consiliului local care poate si revoce o hotdrdre dacf, considerd cd este nelegald sau
poate sd o men{ind Ei mai depafte, instan}a de contencios decide dac[ hotdr6rea este legal6 sau nelegala.

Dl Enache G.: Dle secretar dvs ce pdrere ave{i?
Dl secretar: Dupd cum este formulat[ pldngerea prealabilS eu cred cd toate punctele acesteia sunt

discutabile. Exista loc de interpret[ri.
Se face referire la art. 1321 din Codul civil care se referd la modalitijile de incetare a contractului,

ln ceneral.
Eu atn tlcut referire in rapoftul de specialitate la un alt articol din Codul civil. E,ste vorba de art.

\ - . -:13 ll'C\ ede Ca:
" \:Lrnci cind. tlra jLrstificare. una dintre pirlile contractului de loca{iune nu isi executd obligaliile''::-.:; ;tn acest contract. celalata pafie are dreptul de a rezilia loca{iunea. cu daune interese, daca este

.:r.. r-riri\ i: 1egii."
In planuerea preaiabila se face referire la articolul l32l din Codul civil unde sunt stabilite

mtrdaiitaiile de incetare a unui contract si anume: prin expirarea termenului; indeplinirea sau . dupa caz.
neindeplinirea conditiilor: imposibilitatea fbftuitA de executare precum Ei alte cauze prevdzute de lege.
Sunt in general. pentru contracte. nu in mod special pentru contractul de inchiriere.

Se mai spune totodatd. cf, se face rezilierea numai de c[tre instan!6, at6ta timp cAt contractul nu
con{ine un pact comisoriu. Contractul in cauzd conline un pact comisoriu dar nu face referire la
subinchiriere sau cesiune, se referi la alte prevederi din contract.

Deci la cap. VIII din contractul nr. 581/15.02.2004 privind rezilierea acestuia, avem un pact
comisoriu expres de gradul IV.

D[ $ipoteanu C.: Dar nu se regdsesc clauze privind subinchirierea sau cesiunea.
Dl Pltrascu F.: A subinchiriat sau a cesionat spa{iul la o altd persoanl?
Dl secretar: Noi am stabilit, atunci cdnd s-a adoptat hotdrdrea de consiliu, cd motivul rezilierii

contractului este nerespectarea clauzelor din contract. respectiv locatarul actual se afl[ in urmdtoarele .

situalii: nu i;i deslEgoard activitatea in spaliul inchiriat, a cedat folosin{a bunului inchiriat cdtre o alt6 firmd
ldrd acordul prealabil al locatorului.

Dl PdtraEcu F.: Nu a cedat nimic. S-a asociat.
Nu s-a lEcut corect?
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Dl Neagoe L.I.: Cine pldteqte chiria?
Dl Duhomnicu N.: Si se meargd in instan!6 gi acolo se va hotdri. Altfel oricum nu se rezolvd nimic.
Dl Radu M.M.: Dar, nu e normal!
Dl Duhomnicu N.: Este perfect normal!
Tot timpul o sd se spund cd nu-gi face treaba comisia nr. 1 , cd nu qtiu c€ . .. , cd nu qtiu cum .. .

Dl Radu M.M.: Nu mi se pare normal. Mergi in instanfI, te judeci qi probabil caqtigi. Dar timpul
pierdut gi banii cheltuili cum se justific[?

Dl Duhomnicu N.: Avem o mullime de plAngeri frcute de cdtre dl $erbinel M.R. qi toate sunt

pentru aceeagi problem[.
Dl Pdtragcu F.: De ce nu i-a frcut dl $erb[nel qi dlui Gruia c[ qi acesta a {Ecut acolo ce a vrut el.!?
Dl Duhomnicu N.: Faceli un raport, se voteazd qi vom vedea atunci.

Dl Pdtraqcu F.: Unde sd se voteze, peste 20 de anlt?
Dl Duhomnicu N.: Facefi cum credeli, mie imi este indiferent, eu am votat o datd nu mai votez

altceva.
Dl Pdtraqcu F.: Aqa nu este corect. Ce-afi scris in procesul verbal cei din comisie, nu este corect.
Dl $ipoteanu C.: Sunt mai multe aspecte pentru care se solicitd revocarea hotdr6rii nr.

34128.03.2023.
Dl secretar: in ceea ce prive;te procesul verbal al comisiei formatd din iniliatorii proiectului de

-y hot5rdre qi membrii comisiei sunt tot consilieri locali. Deci pot inilia o hotdrAre.

Faptul c[ nu aji fost convocali in termenul legal de 5 zrle, ar trebui spus cd dispozi{ia de convocare

in qedin{5 a consiliului local se public[ pe site-ul instituliei cu 5 zile inainte de qedin(6.

Dl $ipoteanu C.: Existd vreun document din care sd rezulte ca SC Gribo Andre Alex SRL a

subinchiriat sau a subcontractat?
Dl Duhomnicu N.: Existd bonurile fiscale din care rezultd cd in spafiul inchiriat func{ioneazd o altd

firm[. $titi foarte bine cd avem dreptate qi acum "o dali pe partea celaltd".
Dl $ipoteanu C.: Bonul fiscal nu dovedeqte cd existd o subcontractare.
Dl Duhomnicu N.: Dac[ dvs spunefi cd aveli dreptate, atunci sd se meargd in instan!6 gi vom vedea

ce se va hotdri acolo.
Dl Boghez G.M.: Nicio problem6! Dacd voi cdgtiga in instan{[, o sI vedefi dupd aia!
Dl primar: Dac[ se ajunge in instanld, efectele hotdrArii de consiliu se supendd atAta timp c6t Qce

obiectul unui proces in contencios.
Dl Pltraqcu F.: DacS nu era dl Grigore ;i era altul in situafia aceasta, nu se frcea de c6tre comisie

un astfel de proces verbal.
Dl Boghez G.M.: Gruia se afld in aceeaqi situalie. De ce nu facefi qi pentru el?

Dl Duhomnicu N.: Faceli dvs qi noi vom vota acelaqi lucru. Dl Gruia are totugi o hotirdre de

consiliu din anul 2019 care a fost adoptatd in vederea subinchirierii spaliului comercial. Pentru dl Boghez
nu s-a cerut aprobarea consiliului local, a frcut-o a;a pur qi simplu. :.

Dl Radu M.M.: Dle secretar, consiliul local poate hotiri reziliereaunui contract?
Dl secretar: Am frcut referire la ui. 1817 din Codul civil din care rezultd cd un contract de

localiune poate fi reziliat de cdtre una dintre pdrfi atunci cAnd cealaltd parte nu respectd clauzele
contractuale.

Acum ni se solicit[ un rdspuns qi de cltre Institulia Prefectului, prin care ne cere si comunicdm
care au fost motivele adoptdrii HCL nr. 34128.03.2023.

Dl Duhomnicu N.: Am cdutat ;i eu, fiindc6 tot spune dl Pdtragcu mereu despre Gruia qi am
constatat cd dl Gruia are cerere pentru subinchiriere gi este trecut[ prin consiliu, cu votul majoritdlii
consilierilor. Aceasta este diferenfa pe care dvs o da{i de-o parte gi vd face{i cd nu o vede{i.

Dl primar: in aceastd situalie, cum vom proceda dle secretar?

Dl secretar: Acum, cum hot[rdEte consiliul local. Se revoc[ hotir0rea sau aqteptdm sd fim citali in
instanla de contencios administrativ

Dl Duhomnicu N.: PEi ca sd o revoc[m, ce trebuie sd facem, si vot6m sau s[ nu votdm?



Dl BalcE C-tin: Nu. inainte trebuie sd lulm o hotlrdre. Acum ni s-a prezentat pldngerea prealabil5,
se fac discu{ii, dupd care se poate inainta un proiect de hotdrAre pentru revocarea hotdrdrii de consiliu sau
pentru respingerea acestgi revoc6ri.

Dl Duhomnicu N.: Se mai voteazd o dat6 qi dacd nu se revoc6, ?nseamnd cd am votat proiectul
degeaba, nu !? Dvs credefi cd un proiect de hotdrdre privind revocarea HCL nr. 34128.03.2023 va fi
aprobat?

Dl primar: Eu am inaintat doud proiecte de hotdrdre vis a vis de aceastd probleml qi amAndoud au
fost respinse. Eu md cam ab{in de la aceastl problemd.

Dl Pltragcu F.: VE abfinefi dar majoritateavd ascultl pe dvs.
Dl primar: Nu intotdeauna.
Dl Duhomnicu N.: Dac[ il ascultam pe dl primar s-ar fi aprobat cel pufin unul dintre cele dou6

proiecte de hotdrdre iniliate de ddnsul.
Dl primar: Asta este! Vom vedea ce se va int6mpla mai departe.
Dl secretar: Numai dac[ va fi iniliat un proiect de hotdrdre privind revocarea HCL nr.

34128.03.2023, atunci va fi supus la vot.

7. Prezentarea solicitirii din partea Simina Farm Center S.R.L., inregistrati cu nr.
3424/10.04.2023, privind concesionarea unui teren din curtea dispensarului medical uman Schitu
Golqti.

Dl primar: Este o simplS prezentare, o inten{ie. $ti{i cd la Dispensarul uman avem o farmacie iar
titularul, societatea care administreazd aceast[ farmacie este Simina Farm Center SRL, reprezentat[ de
Costea Monica.

Potrivit legii privind funcfionarea farmaciilor exist[ condilia ca sd po{i funcfiona ca ;i farmacie
trebuie sd ai un anumit spafiu, o anumitd suprafafI. Este adevdrat cd aqa cum este imp6(it dispensarul
acum, trebuie cumva ca spafiul sd aibd continuitate. $i nu se poate duce nici la etaj nici spre medicii de
familie.

S-a {dcut o solicitare in sensul ca si concesioneze terenul necesar de la primdrie, de la consiliul
local. DacI qti{i zona de acolo, este vorba de un intrdnd care sd fie unit cumva cu farmacia existentd.

Legal se poate ajunge la o astfel de inlelegere pentru cd noi nu avem cu ce sE investim acolo pentu
a satisface aceasti cerintd. Dar se poate concesiona de la consiliul local gi acest investitor, pe cheltuiala
sa- si faci o constructie. Acolo trebuie flcut ;i un raport de expertizd pentru cd mai avem ;i alte construc{ii
publice in comun6 unde s-au anexat clddiri, grupuri sanitare, camere pentru centrale gi pentru care s-a
ftcut o expenizi s-a adus o solu{ie tehnicd de legare la clddirea "mamd".

Este o primd discu{ie in consiliul local. Este bine sd vedefi gi amplasamentul de acolo. S-a luat
legltura cu un arhitect gi s-au fEcut acele plan;e foto. Este vorba de un spaliu de 20 mp care sd uneascl
partea sudicd gi sd vin[ la aliniamentul zidului care este cdtre est.

Dacd consiliul local este de acord cu aceast[ posibilitate de concesionare qi sd se realizeze investilia
in forma care a fost prezentatdpe acele plan;e foto.

Dl Radu M.M.: Construclia ce se va face a cui o sd fie?
Dl primar: Va fi construc{ia lor.
Dl Radu M.M.: Deci la un moment dat o s[ aib[ un drept de servitute qi superficie.
Dl primar: Da este corect.
Dl Radu M.M.: O sd vind la un moment dat, peste ani, qi o sd spuni cI trebuie sd ddm bani.
Dl primar: Valoarea investifiei.
Dl Neagoe L.: Hai s[ o facem noi. Tot doi pereli trebuie construi{i.
Dl primar: Acum nu avem fonduri pentru aqa ceva.
Dl Balcd C-tin: Aici mai sunt qi costurile legate de partea de expertizd. Nu-fi dd nimeni voie sd

construiegti ceea ce se vrea aici, fErd o expertiz[ tehnicd. Toate aceste cheltuieli vor fi suportate de firma
respectivd. Intenlia nu este s5 se facd acolo o contrucfie care ulterior peste ani sd fie vdndut6, pur qi simplu
in momentul de fa![ acel punct farmaceutic nu mai poate funcfiona pentru c6 spaliul actual este insuficient.



Dl $ipoteanu c.: Legea nu-i permite dec6t minim 50 mp gi acum are 30 mp.
Dl Balcd C-tin: Av6nd in vedere cd s-au mai pierdut pdn5 acum qi alte terenuri gi c[ avem

solicitarea din partea unor tineri din localitatea noastr6, consider cd suntefi de acord.
Dl primar: Eu a; spune cE nu s-au pierdut terenuri ci doar cd au fost valorificate cumva.
In acest caz sunt nigte modificdri constructive, trebuie autorizalie de construire, nu se poate face

oricum. Singura chestiune este sA se incadreze in arhitectura obiectivului.
Este o primd discu{ie pentru moment, dar e bine pentru viitor s[ qtim dacl facem un proiect de

hot[r6re sau nu. Ar fi bine sd mergefi acolo in teren gi dvs cei din comisia nr.l .

Dl Radu M.M.: Ideea este cd noi nu avem bani pentru o asemenea investifie.
Dl primar: Rdmdne pentru data viitoare gi atunci sd fifi edificali tofi consilierii.
Dl Balci C-tin: Se poate prinde cumva o clauzd, referitor la concesionarea terenului pentru o

perioad6 de max. 49 ani, ca dup[ incetarea termenului concesiunii, acea construc{ie anexd la constructia
mamd sd rdmAni in proprietatea comunei. Existd un temei legal?

Dl primar: SI rdmdnd in proprietatea public6 fdrd, caprimdria sd plSteascd contravaloarea?
Se poate stabili o astfel de clauzdin contractul de concesiune gi in documentalia de atribuire.
Dar mai este o problem5. Noi trebuie sE qtim la momentul c6nd facem acest pas cdt inseamn6 ca

gi valoare aceast[ investifie. Un deviz se poate face si vedem ce inseamnl ca qi valoare.
Dl Pdtragcu F.: Depinde de cine face devizul. Si nu facem ca la fosta unitate militard!

8- Prezentarea procesului verbal cu nr.3591/18.04.2023 al comisiei mixte constituitl in
baza HCL nr. 31/28.03.2023.

Dl primar: Spunefi-mi dlor consilieri ce facem mai departe? Deci am in]eles cI trebuie sd purtlm
o disculie cu CFR-ul. Da?

Adica dacl vom ajunge la o concluzie pozitivd,. bine ar fi. Dacd nu, urmeuz[ sd ne adresdm la
instanla- Referitor la solicitarea dlui Sorica, in{eleg cd nu sunt probleme aqa mari vis a vis de loturi.

Dl Balcn C-tin: Ar fi o probleml la lotul nr.6 care este cadastrat de noi si este gardul celor de la
Prefacomin.

DI primar: Nu rdmdne decdt sd-;i retragd gardul.
Dl Radu M-M: Aqa cum reiese din cadastrul lui, trece qi taie un drum comunal. Mai are qi o zond

care nu este inchisd gi nu beneficiazd,de ea. Eu propun sd facem cumva sd discutdm cu el qi bucataaceea
de drum sd rdmAn5 la noi pentru cd aqa este normal, sd fie drumul nostru. Noi am discutat cu un
reptezentant de-al lor care ar fi de acord. Acum ar trebui sd-i facem o solicitare, sd vin6 la prim6rie.

Eu nu cred c5 nu ar fi de acord adicd ii ldsdm ce are acolo gi ne dd la schimb partea cealalti care,
oricum nu beneficiazd de ea. Drumul acela, e clar c5 nu benefici azd de el.

Dl $ipoteanu C.: Acolo este o eroare.
Dl primar: Exis5;i aceastS posibilitate. Vd dau exemplul comunei Leregti u4de s-a {Icut cadasku

general pe toate loturile ;i acum se constatS cd lTYo din documentalii inseamni erori si suprapuneri.
Dl Balcd C-tin: Mai avem o problemd tot cu CFR-ul inzonacantonului. Deci asfaltui esie al nostru,

dupd ce se trece calea feratd", pAnd la dl Solomon, pe acolo prin zon[ de fapt terenul nu mai este al nostru
deoarece a fost cadastrat de CFR.

Dl primar: Vom face o adresd prin care ?i vom chema la noi pentru a clarifica cine este
proprietarul terenurilor at6t in nordul localitdlii c6t qi la sud.

Dl Balcd Ctin: Adicd nu se poate aga ceva, mai ales cd e un drum comunal, o investifie de
modernizare a drumului frcutd de noi.

Dl $ipoteanu C.: $i dacd SNC-ul o fi semnat procesele verbale de vecinatate, pentru c6 ei au
cadastrarea frcutd anterior preddrii la noi. Degi cei care au fost acolo, apoximativ 4000 mp din platforma'
betonatd nu este terenul nostru. clar, inclusiv constuclia ;i cu celelalte.

Noi am consemnat toate aceste aspecte qi de aceea am zis ca sd le ddm un curs legal.
Dl primar: Vom face o adresd cdtre SNCFR.



Dl $ipoteanu C.: Drumul de servitute este blocat de cele doud societ5fi : SC Faby Gaz SRL qi SC
Ragas SRL.

Dl Radu M.M: Teoretic este blocat drumul de servitute qi pe teritoriul Electromec-ului. E inchis
pe jumltate din lotul nr.5.

Dl $ipoteanu C.: Dacd se aprobi rapoartele, treci la licitalie gi nu qti dacd va fi concesiune sau
vdnzarc qi te trezegti c[ firma care a cumplrat/concesionat lotul nr. 3 c6nd ajunge acolo constatd, cd
platforma nu este in totalitate.

Dl Radu M.M.: Noi avem un act de superficie cu ei? CAnd ne-a predat terenul SNC-ul in proiectul
de hotdrAre acordam un drept de superficie celor care o s[ cumpere. $i in mod normal trebuie Ecut act.

Dl primar: Nu existd niciun act.
Dl $ipoteanu C.: Loturile nr.7 qi nr.8 sunt acolo gi sunt destul de bune pentru valorificare. Numai

cd lumea depoziteazd acolo tot ce vrea.
Dl primar: O sd facem o solicitare, dar din c6te gtiu eu cum se lucreaz6 cu CFR-ul o sd fie greu.

Noi incerc5m sd facem toate diligenfele, cu documentele pe masd, putem sI ne judecdm.
Dl $ipoteanu C.: Este destul de greu, pentru cd de fapt terenul este in proprietatea statului qi

SNCFR-uI este concesionar.
Dl primar: Tot statul ne-a dat gi noud acele terenuri.
Dl $ipoteanu C.: Este curios. Eu totugi cred cI sunt niqte procese verbale de bunl vecindtate

i semnate de SNC.
Dl Radu M.M.: $i sunt ilegale pentru cd SNC-ul nu era proprietar.
Dl primar: Dacd SNC-ul avea documente, ar fi avut qi act de proprietate qi gata.

9. Informare privind lucririle executate de beneficiarii Legii nr.41612001, in luna martie
2023- Informare privind lucririle efectuate in luna martie 2023 de citre contravenien{ii care au
avut de prestat activitiifi in folosul comuniti{ii ;i de cltre persoanele cu sanc{iuni penale care au
avut obligafia de a efectua munci neremunerat[ in folosul comunitifii locale.

Dl Nicoard Gh.: tn luna martie au fost 70 de dosare dintre care 3 nu au fost puse in platd pentru cd
beneficiarii nu qi-au ficut orele de muncd din motive numai de ei ;tiute.

Cei cu amenzi penale mai vin sd-gi facd orele de muncd pentru cI trebuie sd meargd lunar la
Serviciul de Proba{iune qi sd transmitd o situalie lunard in schimb cei cu arnenzi contraventionale nici nu
dau pe aici.

Dl Balcd C-tin: Pentru luna urmdtoare, av6nd in vedere ci vor incepe gi lucrdrile agricole, poate
se vor curdfa;i tuburile de sub ciile de acces la proprietdfi care sunt colmatate qi astfel ;anfurile sunt pline
mereu cu apd.

Dl Nicoar6 Gh.: Vom avea in vedere qi acest aspect.
Dl Pdtragcu F.: Mai sunt unele persoane cum este dl Dan Dobre pe care ?i chema{i numai ca sd mai

stafi de vorbd cu ei pentru cd nu sunt apli de munc6. Sunt destui gi din cei care pot sE munceascd.
Vreau sd v5 spun cdl-amvdzutpe Dobre la muncd care deabia se mai miqc6.
Dl Nicoard Gh.: Dacd vd uitali, in afard de c6{iva care sunt buni de munc5, marea majoritate sunt

din cei de la care nu poli cere prea mult.
Cei care sunt mai prdpddili ;i mai neputincioqi vin sd-qi facl orele de munci gi cei care sunt apli

de muncd nu vin. Aceasta este problema.

10. Diverse.

Dl primar: Am sd vd prezint mai intdi care este stadiul in care ne afl[m cu investiliile noastre.
P6nd la sfirgitul lunii mai sunt ;anse destul de mari ca sd, finalizdm cele doul sdli de sport, cea de

laLdzdreqti;i cea de la Schitu Golegti. LaLdzdreqti se monteazd covorul acela de teren de 4-5 mm iar



la Schitu Goleqti s-a lucrat gi pe timp de noapte pentru cd au turnat $apa pe teren, peste care o s[
covorul de cauciuc.

La lucrdrile de canalizare in etapa a l-i-..:e;.r:: ie 1i,, aprilie ne-au cerut o solicitare de

clarit'icare. si marc[m pe plange, pe schitele oe .: ttCP]. ;e1e ioui etape etapa I ;i etapa III, cu culori
diferite. De ce? Pentru cd ministerulvrea sd-si ia m:s":. ;e precautie. sa nu f-ie vorba de o dubld finanlare,
adicd sa rezulte din schilele care s-au trimis acoi.r. .e s-a licut in etapa I gi ce se va face in etapa III.

Evident cd avind un proiect comun a trebuit si tac si etapa a II-a cd avea legdturS qi a trebuit sI
ddm qi o nota explicativi pentru cd unde se descarca etepe a III-a daca nu ai etapa I gi etapa II. tot la
$oseaua nalional[ trebuie sd ajungem. S-a trimis pe 1{-) aprilie. acum a$tept6m, existd acea platformd gi

dacd totul este bine, urmeazd sd semnim contractul de t'rnantare.

Sper sd incepem lucrdrile 1a aceastd investitie. in aceasta vard sau mdcar in toamnS.

La PNRR, zilele acestea se incarc5 ce ar''em acurn de incdrcat, respectiv DALI qi hotSrdrea de

aprobare a indicatorilor tehnico-economici. certitlcatul de urbanism gi avizul, dupd care se va trece la
etapa de proiectare tehnici. Urmeazd imediat, sdptamAna r,iitoare sd mai facem o Eedin!6 extraordinari
pentru aprobarea indicatorilor tehnico-economici la clidirea primdriei, pentru cf, aga cum Etili, am semnat
pe 01 februarie contractul de finanlare pentru reabilitarea energetici a clddirii scolii gi pe data de 08

februarie contractul de finan{are pentru reabilitarea energetica a cl[dirii primariei.
Avem ni;te termene fbarte scurte pentru depunerea acestor documente, sd aprobdm indicatorii

" e hn i co-econom ici gi dev izul general actualizat.
\m si o veste bun6, qtili cd am depus doud proiecte pe poduri. la C.N.l. Unul dintre ele a intrat in

=.,:" Je aprobari. este vorba de podul de la Valea Pechii. Noi avem acolo un pod provizoriu din 1995 sau

. - jr. E.te brne ca a intrat acesta pentru cd dacd il vom f'ace cu banii de la C.N.l., il vom rezolva gi pe cel
:; : L,nioara. Solutia ar fi urmdtoarea, se ia acele grinzi metalice, se vine cu grinzi din beton.
s..:::s.:'!.cturi betonatd si aslalt iar grinzile existente din metal se pot duce in alta parte. $i pentru cd
lunsirnea este aprorirratir.aceeasi le putem duce la Linioara gi astfel o sd rezolvdm ;i cu podulde acolo.

Ya dura. dar e bine cd suntem pe lista de investilii. S-au analizat obliunile, acum ne cere sd

actualizim derizul. .\rem o expertizd tehnica {Ecuti din 2017, este posibil sd o actualizdm Ei pe aceea.

Sper cd atunci cAnd intra primii bani de la lemnul vAndut care a tEcut obiectul mai multor licitalii publice,
s[ introducem 5i acest obiectir in planul de investilii. Sa a]ocdm ceva bani pentru actualizdrile de devize,
de DALI, proiecte. $.a. pentru cE Si acestea cost[... Trebuie sd o facem c6t mai repede ca sd rdspundem la
solicitarea de clarific[ri la C.N,l.

Este bine c[ suntem aproape de linia de stafi, pentru c[ dacd se aprobd indicatorii prin ordin al

ministrului, urmeazd licitatia si apoi execu{ia.
Dl secretar: Dl Bog[tescu solicitd aprobarea consiliului local pentru a pSguna cu animalele pe nT alul

stAng al R6ului TArgului, de la podul Valea Pechii pAnd la podul de la Burnegti.
Dl Balcd C-tin: $i dl Ungureanu Ilie-Mihaila a fbcut o astfel de solicitare pentru aceeagi zoni.
Dl PatraEcu F.: incet, incet, nu o sd mai fie zivoi. To{i se intincl cu gridinile pAnS la rdu. Ce sd

facem, trebuie sa-i aprobdm gi lui.
Dl Ba1c5 C-tin: Dar nu gtiu cum facem cu suprafala de teren pentru ci noi in adresa care s-a

trimis cdtre solicitantii de la gedin{a anterioard, s-a specificat acolo cd nu trebuie sd depageascd nr. maxim
de capete de animale pe ha.

Dl primar: Trebuie sd-i ddm un r6spuns.
Dl Balca C-tin: O s6-i d[m gi lui acceptul.
Referitor la cei care care au cantitf,li de moloz rezultat din demolarea construcliilor, ar trebui

s[-l ducl pe malul stAnd al RAului TArgului in zona Priboaia. Este acolo o suprafu15 destul de mare, unde
malul rdului a fost erodat de ape. Este nevoie sd fie adus acolo.

Am cerut ca o micd parte din valoarea rezultatd prin vltnzarea de masi lemnoasd sd fie utilizatd
pentru montarea de camere de supraveghere video pe zdvoi.
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Dl \eagoe L.I.: Magina care transport[ cenuga de la gospodiriile cet5lenilor ar trebui sI fie
preri:ani cu o prelati ca sd nu mai impr[qtie cenuqa peste tot pe timpul transportului. Putem din aceastl

rzra se primim ;i amendl de la mediu.

Dl Nicoarl Gh.: Prelata existd dar nu au intins-o.

Dl P6tragcu F.: Dacd reinfiinldm echipa de fotbal, facem qi terenul sau nu il mai facem?

Dl primar: Nu depinde numai de mine. Depinde Ei de dvs. GAsiti oameni care sd se ocupe, un

reprezentant din partea consiliului local, qi facem qi terenul dacd vrefi.

Dl PdtraEcu F.: M[ gdndesc la teren pentru cd deja vine luna mai cdnd mai cregte qi iarba. Ori il
facem ori nu il mai facem. Cum facem dle primar cu echipa de fotbal?

Dl primar: Noi de aceea am f6cut gi vestiarele in cl[direa social culturalS aflatd peste drum de

primdrie, ca sd avem qi echip[ de fotbal.
Venili cu o propunere, cu un comitet de inifiativ[, eu vd asigur partea juridicd. Indiferent cd va fi club sau

asociafie o s[ facem dar haideli sd vedem dacS avem cu cine.

Ne ocupdm de teren dar cine se ocupd de echip5? Trebuie sd gdsim oameni mai int6i.

Dl Pdtraqcu F.: Haideli sd facem terenul cd nu trebuie cine ;tie ce mare investifie, tot niqte nisip ;i
nigte floare de ffin.

Dl Dobre C.: Eu sunt de acord s[ infiinfdm echipa de fotbal qi sd mergem in continuare cu ei dar

trebuie f[cut un contract cu fiecare , cel care primeqte cartonage sd 9i le pl5teascS.

Dl Pdtraqcu F.: E clar[ treaba,pentru cd nici nu are voie consiliul local sd le pl6teasc6 cartona$ele.

Trebuie cineva serios care s[ se ocupe de echip5.

Dl primar: Venili cu un proiect ;i haidefi s[ vorbim cu oamenii. Facem asociafie sau club cu

personal itate j uridicS.
Dl Neagoe L.I.: Semnele pentru calea feratl de la Capu Piscului, trebuie montate din nou pentru

ci altfel o sn dispara. Trebuie puse inapoi, pentru c[ sunt cdzute prin gan!.

Dl Petra;cu F.: Cu spitalul minier cum facem? Nu v[d rostul ca sd mai pl[tim noi energia electrici
consumatii acolo. DacI a consumat spitalul, acolo nu mai e nimic de furat, s-a furat tot ce s-a putut. Nu

este corect ca sd mai plltim tot noi curentul electric.
Dl Boghez G.M.: La intrarea in sediul prim[riei ar trebui afigat un program de lucru al salariafilor.

Dl primar: Avem acest program.

Dl Boghez G.M.: Este, dar nu se specificd intre ce ore este pauza de mas6. Sd se respecte totuqi

pauza de mas[ de cdtre salariali. Au mai fost cazuri in care cetd{enii au intrat in primdrie ;i salariafii

solicitafi erau la mas6. Au apdrut ;i situafii din acestea qi nu iqi au rostul. Sd se respecte programul pdirzei

de mas6.
Dl primar: Singura diferenfd este cd la Schitu Goleqti documentele se elibereazd solicitantului in

aceeaEi zi; mergeli in alte primdrii qi veli vedea c[ vd cheamd a doua sau a treia zi pentru a vi se elibera

documentul solicitat. Posibil sd se fi int6mplat vreodatd dar, in general, existd acel spaliu unde se serveqte

masa de c[tre salaria{i qi intradevdr aceqtia nu pot mdnca in acelaqi timp fiindc6 nu ,iste suficient spaliu.

De aceea unii sunt in pauzade mas[ la ora 12.00, alfii la ora 13:00.

Dl Boghez G.M.: tn locul de joc6 pentru copii de la Cdminul Ldzdreqti, nu mai este nimic acolo.

Totul este un dezastru.
Dl primar: inainte de s6rbdtorile pascale am verificat peste tot. Ce inseamn6 cd nu mai este nimic?

Dl Boghez G.M.: Nimic nu mai este cum trebuie. Echipamentele de joacd nu mai funclioneazd.

S[ mergeli la Furnico;i ca sd vedefi cum aratd un loc de joacd pentru copii. Dacd nu facem pentru

copii atunci pentru ce facem? Toate aceste echipamente de joacd pentru copii trebuie imbundtdlite pentru

cd sunt uzate. Ar trebui altele.
Dl Duhomnicu N.: Cine a pus containerele acelea pentru colectarea de sticle? Jumdtate dintre ele

sunt puse pe trotuar sau ocup[ o parte din trotuar. Nu mai este loc pentru trecere.

Dl Luca I.: Unde ali fi vrut dvs sd le punem? Noi le-am pus in aqa fel incdt sd poatd fi ridicate cu

macafaua.
Dl Nicoard Gh.: Se mai pot muta daci este nevoie acolo unde este bine.

\
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\':iraifiind disculiiin Eedin{a deastdzi pre5edintele de sedinta declard lnchise lucrarile acesteia.
' : - -.: se incheie in jurul orei 18.33

Drept pentru care s-a incheiat prezentul proces verbal.

Preqedinte de;edinld,
STANCIU MARINELA

Secretar general al comunei,
VLADUCA CATALIN
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